
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 18.05.2021 kl. 19.30 

Sted: Klubhuset (Himmelev Hallen) 

Deltagere:  Bestyrelse og sportschef (afbud fra Lars, ref. Claus) 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsordenen 

• Godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 08.04.2021 

• Godkendt. 

3. Status på spiller- og trænersituationen ungdom og senior 

• Brian redegjorde for status herunder indførelsen af spillersamtaler, behovet for 

forventningsafstemning mellem spiler, træner og forældre, interne trænerkurser 3-4 fredage 

om året. Der er kommet nogenlunde ro på spillersituationen for ungdom og senior efter de 

gennemførte ændringer, disciplinen med tilmelding til kampe skal højnes. Der er fokus på 

træner til U11, kommende U14 og U15/16. Brian har lavet den første træneraftale med start til 

august. 

• Vi skal have øjne og ører åbne for at finde en børneudviklingstræner, som dels kan aflaste 

Brian, dels højne og ensarte træningen fra U5-U12. 

4. Kontingent for andet halvår 2021 

• Elitekontingentet indføres først i første halvår 2022. For de spillere som er kvalificerede, men 

ikke har råd til dette kontingent, vil der blive taget et socialt hensyn, så de alligevel kan spille på 

eliteholdet. 

• Brian beskriver det, som spilleren vil få for elitekontingentet. 

5. Deltagere i licensrådgivningsmødet d. 14.06 kl. 15.00?  

• Claus, Brian, Dan og Lars (DS-træner). Flere er velkomne.  

6. Status på projekt nyt klubhus 

• Dan orienterede om forløbet, som går efter planen.  

7. Hvad gør vi med Lindenborg Cup? 



 
 

 
 

• Dels er det svært at finde frivillige til at arrangere cuppen, dels vil spillerne hellere spille 

udendørs på kunstgræsbaner, så vi meddeler Lindenborg Efterskole, at vi ikke længere kan stå 

som arrangør. 

8. Brugen af Microsoft Office 365? 

• Søren gav en kort orientering om, at 5 kan bruge systemet herunder onedrive. Formålet er, at 

fælles materiale som f.eks. regnskaber, bestyrelsesmødereferater og spillersamtaler skal ligge i 

onedrive. 

9. Status på Roskilde Festival 

• Festivalen er blevet aflyst på grund af coronaen. 

10. Hvad kan vi tilbyde samarbejdsklubber 

• Børn (U5-U12) 

• Ungdom (U13-U18) 

o Forskellige sonderinger om samarbejde med andre klubber har indtil videre ikke givet 

resultat, og vi besluttede at fokusere på, at gøre RPF til en attraktiv klub, som kan 

tiltrække nye spillere. 

11. Næste bestyrelsesmøde 

• Tirsdag d. 22.06. kl. 18.30. 

12. Eventuelt 

• Ann og Claus orienterede om ekstraordinær Pigeraket for 3. klasser på Trekroner Skolen. 

• Brian og Claus orienterede om mødet med HVB om muligt samarbejde. 
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